
INTERPELLATION

Frågor kopplade till Karlstad kommuns bidrag till 
studieförbund i allmänhet och till Ibn Rushd i synnerhet

Studiematerial om när barnaga kan vara lämpligt, om att en kvinna ska lyda sin man och om 
att homosexualitet är en synd. Efter en granskning av studieförbundet Ibn Rushd från Folk-
bildningsrådet har bl a Stockholms stad, Helsingborg och Region Skåne beslutat pausa utbetal-
ningar till Ibn Rushd. Och fler följer nu efter, som t ex Nybro kommun. Trots detta beslutade 
Karlstads kommun i januari i år att fortsätta ge bidrag till Ibn Rushd. I tjänsteyttrandet som låg 
till grund för beslutet nämns Fortbildningsrådets granskning inte med ett endaste ord. 

Givet vad som framkommit i granskningen känns det i våra ögon mycket tvivelaktigt att fort-
sätta lämna kommunala bidrag till en organisation som Ibn Rushd. Det får aldrig råda några 
tvivel om att vi i Karlstads kommun i alla lägen står upp för demokratiska grundvärderingar.

I ett reportage i NWT den 25 januari i år ger kultur- och fritidsnämndens ordförande Robert 
Halvarsson (mp) följande kommentar:

– Vi följer samtliga studieförbund och har en dialog och granskning och det är något som 
kommer att pågå, säger Robert Halvarsson.

Med anledning av detta har vi följande frågor till Robert Halvarsson (mp):

1. Hade kultur- och fritidsnämnden tagit del av Folkbildningsrådets granskningsrapport när ni 
fattade beslutet att bevilja Ibn Rushd bidraget? 

2. Vad innebär det att  ni ”följer samtliga studieförbund” och på vilket sätt sker den ”dialog och 
granskning” som Robert Halvarsson (mp) nämner i NWTs reportage? 

3. Vilken typ av granskning har ni från nämnden gjort för att säkerställa att det studiematerial 
och de värderingar som man där ger uttryck för inte förekommer eller förekommit i Ibn 
Rushds verksamhet i vår kommun?
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